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دبیر:

به سرمربیان تیم ملی گفتم باید ۵۰ درصد طلاهای جهان را بگیریم
رئیس فدراسیون کشتی تاکید کرد که رویای کشتی همچنان ادامه دارد و از سرمربیان تیمهای ملی خواسته که به دنبال کسب پنجاه درصد طلاهای

جهانی باشند.

به گزارش سایت خبری پرسون، علیرضا دبیر در حالی که در دو ماه اخیر هر دو زانوی خود را جراحی کرده، با عصا در افتتاحیه مجموعههای جدید اداری،
رفاهی و ورزشی فدراسیون کشتی حاضر شد.

وی گفت: من خیلی حرف زدن بلد نیستم و یاد گرفتم کار کنم؛ چون از حرفهای من چیزهایی برای زدنم پیدا میکنند. یک خاطره از قالیباف بگویم که
خیلی ورزشکار است و در کوه رفتن از همه جلوتر است. آقای قالیباف، شما امروز نصف مجموعه را دیدید، دو دفعه تا حالا آمدید، دفعه سوم با شهادت

من اینجا بیایید.

وی ادامه داد: چنین کمپی در هیچ جای دنیا از جمله بارسلونا وجود ندارد. من همه را دیدم، روسای فدراسیونها هم ببینند و چنین مجموعههایی
بسازند. ما اینهمه اردو داریم و هیچ احتیاجی به بیرون نداریم. از کار بانکی گرفته تا کتاب خواندن، همه چیز داریم. خود بچهها هم پیشنهاد میدهند

چه چیزهایی اضافه کنیم. از 24 ساعت شبانه روز، ما اینجا 22 ساعت را دیدیم که بحث استراحت، تغذیه و مکمل و... است.

وی تصریح کرد: رویای ما ادامه دارد. کشتی ما در همه ردهها قهرمان جهان شده، حتی روسیه هم این شرایط را داشته است. من سرمربیان را صدا کردم
و گفتم باید 50 درصد طلاهای جهانی برای ما باشد. توقف نداریم.

وی با تاکید بر اهمیت کسب مدال طلا گفت: باید بچهها از نوجوانان و جوانان فاصله طلا و نقره را بدانند. ما رقیب هیچ کسی نیستیم، کشتی مال
ماست، برای همه فدراسیونهاست. یک نفر بگوید در این چهار سال یک چیز برای خودم خواستم. در این مدت سه سفر خارجی رفتم که با پول خودم
بود. برای بالا رفتن پرچم با هیچ کسی معامله نمیکنم. کشتی باید به ایدهآلی که در ذهنم هست، برسد. ما در حال رسیدن به نسل جدیدی در کشتی

هستیم. نود درصد فضای مجازی دروغ است، بچهها باید کتاب بخوانند. ما هر ماه 200 نونهال را اینجا میآوریم.

دبیر افزود: کشتی ورزش ملی و مذهبی ما و مزیت رقابتی ما است؛ مثل موشک که در آن قوی شدیم. کشتی را جدا بگذاریم. 67 درصد مدالهای
المپیک را کشتی گرفته و در جهانیها هم بالای 80 درصد مدالهای ایران را کشتی گرفته است. فاصله عجیب و غریبی بین کشتی و سایر رشتههاست.
شما صدای کشتی شوید، وزارت ورزش 5 درصد بودجه را میدهد. ما ظرفیت بالاتر رفتن را داریم. اینجا یک تیم کار کرده و من افتخار میکنم یک کارگر

هستم.
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